

Alte Drucke

**MAR-||CI TVLLII CI-||ceronis Liber de || Senectute. || CVM
ANNOTATIO-||nibus Erasmi Rote-||rodami. ||**

Cicero, Marcus Tullius

Coloniae, 1537

VD16 ZV 30552

ANNOTATIONES ERASMI ROTEROdami in Ciceronis Paradoxa.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-154844

ANNOTATIONES

ERASMI ROTERO-

dami in Ciceronis Pa-

radoxa.

(*)

- 1 Sed dicendo consequi tamen.) Conduplicauit conjunctionem, sed tamen sicut fit in attamen.
- 2 Quæ non sanè.) Noue dictum in uulgo pro uulgo.
- 3 Quasi punctis quod proposuit efficit.) Rursus efficit positum est pro colligit.
- 4 Ludens conieci.) Cōieci pro collegi positum, sed tumultuarie.
- 5 In tuo nomine apparuit.) Noue dictum uidetur in nomine, & apparuit dixit, pro in apertum prodit: quæ subindicans, hoc opus non esse eiusmodi, ut debeat in lucem, & in publicum exire.
- 6 Quæ dicuntur in scholis *seruata*.) *Serua* positiones sunt, & argumenta disputantium. In nonnullis codicibus falso scriptum erat, *κττινικα* & adiectum possessiua, quanquam & in cæteris positiua non à Tullio additum, sed à lectore reor adiectum fuisse.
- 7 Non modo non repugnanti.) Non modo posuit, in posteriore sermonis parte, præter morem uulgatum.
- 8 Suis quisque fingitur moribus.) In alijs scriptum comperi, fingitur, & rectius sanè. Neq; enim dubium quin retulerit prouerbiale dictū, cuius meminit Cornelius Nepos in uita Pomponij. Suam cuique mores fingunt fortunam. Proinde legendum arbitror, suis cuique moribus fingitur, aut certe ut nimium demutemus. Suis cuiusque moribus fingitur.
- 9 Matellionem.) Arbitror dici, signum representans seruum porrigentem matulam.
- 10 In libertatem uindicari uult.) Minime hic in nō nullis codicibus adduntur ea quæ paulo inferius adiunguntur.

ANNOT. ERAS. ROT.

ciuntur, quibus & possumus & debemus. Rursus quæ
sequuntur, quibus & possumus & debemus, uidentur
à contextu reuulsa. Sic enim apparet legendum. Quid
enim adiungitur nisi uobis uniuersis, quibus & possumus
& debemus, dominū mutare, non liber esse uult.
Nos uero siquidem, & cætera.

11 Et fructuosas.) Rursum fructuosas dixit, pro
frugíferas. Hoc admonēdum putau quod quidā ab-
horrent ab hac uoce, tãquam parum Ciceroniana.

F I N I S.